

Aika: 10.10.2018
kello 18:00

Paikka: Otakaari 4
02150, Espoo
Kiltahuone

Läsnäolijat: Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja
Atte Ahti, sihteeri
Mikael Väisänen
Katarina Varteva
Visa Simola
Mia Roslund
Susanna Karlqvist
Tuukka Harvela (s 7.2, p 12)
Nina Tanskanen (p 12)
Soile Bäckström

1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:05.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAKSET

5.1 Ei ilmoitusasioita.

6. JÄSENASIAKSET

6.1 Uudet jäsenet.

Päätös: hyväksytään 6 uutta jäsentä Rakennusinsinöörikillan jäseniksi.

Hyväksytyt jäsenet ovat liitteessä 2.

6.2 Raadin palaute.

Raati oli saanut palautetta nettisivujen kielioppivirheistä. Bäckström ilmoitti korjanneensa virheet. Lisäksi käytiin keskustelua erään kiltalaisen ehdottamista kiltacrocseista, mutta tätä ei katsottu vielä tarpeelliseksi. Lisäksi prujuhuoneeseen oltiin kaivattu lisävalaistusta. Bäckström ottaa yhteyttä koulun henkilökuntaan asian tiimoilta. Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan.

7. YLEISTÄ

7.1 Kuulumiskierros

7.1.1 Roslund: ihan hyvää kuuluu, vaikka on ollut paljon töitä.

7.1.2 Väisänen: hyvää kuuluu.

7.1.3 Ahti: hyvää kuuluu.

7.1.4 Varteva: hyvin menee, olin tänään ensimmäisellä tankotanssitunnilla.

7.1.5 Karlqvist: olen nukkunut lähes koko päivän.

7.1.6 Bäckström: hyvää kuuluu, kävin Marimekon Outlet-alessa.

- 7.1.7 Tanskanen: hyvää kuuluu, tapahtumien järjestelyt ovat ottaneet koville.
- 7.1.8 Simola: tänään aamulla oli hyvä fiilis. FTMK:n kautta paljon hyvää pöhinää.
- 7.1.9 Yli-Juuti: kouluhommat stressaavat hieman.
- 7.2 Menneet tapahtumat
- 7.2.1 Nordic Meeting 2018
Yli-Juuti kiitti kaikkia tapahtumaa järjestäneitä. Tapahtumaan osallistuneilta oli myös tullut hyvää palautetta järjestelyjen suhteen.
- 7.3 Vuosijuhlaedustukset
Päätös: Karlqvist ja Henri Hakala edustavat Rakennusinsinöörikiltaa Infoähkyssä. Simola edustaa Rakennusinsinöörikiltaa Stimulaatiossa.
Lisäksi oltiin saatu kutsu TOKYOn vuosijuhlille, mutta kukaan raadista ei pääse juhliin. Ahti laittaa viestiä toimarilistalle.
- 7.4 Hopeisten ansiomerkkien ehdokkaat
Yli-Juuti pyysi kaikkia promoamaan hopeisen ansiomerkkin äänestystä vähäisten ehdokasehdotusten vuoksi.
- 7.5 Kurssineuvoston kokouksen vierailu (seuraava kokous 12.10.)
Keskusteltiin mahdollisesta vierailusta KN:n kokoukseen.
- 7.6 AYY:n yhteistyökysely erityisasemayhdistyksille
Yli-Juuti ilmoitti, että kyselyn vastausprosentista oli saatu kiitosta.
- 7.7 Terveiset neuvoston kokouksesta
Yli-Juuti ilmoitti, että hyvinvointikyselyn vastauksista saadaan lisää infoa ensi viikolla ja kertoi muutenkin neuvoston kokouksessa käsitellyistä asioista.
- 7.8 Toimarivirat
Bäckström kävi raadin kanssa läpi toimarivirkaesittelyjen yhteydessä ilmi tulleita epäselvyyksiä. Epäselvyyksiä korjailtiin vaihtamalla muutamien virkojen nimiä.
- 7.9 IK:n colleget
Karlqvist ilmoitti saaneensa hinnan collegepaidoista. Keskusteltiin mahdollisista ulkoasuista sekä tilausten aikataulusta. Karlqvist vie asiaa eteenpäin.
- 7.10 Shaking Up Tech
Varteva ilmoitti, ettei pääsekään osallistumaan tapahtumaan. Keskusteltiin siitä, ketkä pääsevät osallistumaan tapahtumaan. Sovittiin, että Yli-Juuti, Bäckström ja Karlqvist osallistuvat tapahtumaan.
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
- 8.1 Ei esille tulleita asioita.
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
- 9.1 ENG – festivaali
Varteva pyysi kaikkia mainostamaan ENG-festivaalia jäsenistölle.
- 9.2 Fira
Varteva kertoi jatkaneensa keskustelua Firan kanssa New Delhin ulkoexcursion yhteistyökuvioissa olleista epäselvyyksistä. Sovittiin, että annetaan asian olla ja keskitytään tulevaan yhteistyöhön.
10. OPINTOTOIMIKUNTA
- 10.1 Ei esille tulleita asioita.
11. FUKSITOIMIKUNTA
- 11.1 Fuksien kuulumiset
Simolan mukaan fukseille kuuluu pääasiassa hyvää.
- 11.2 ISOjen kuulumiset
Simolan mukaan ISOille kuuluu pääasiassa hyvää.
- 11.2.1 ISOvartit
Simola ilmoitti pitävänsä Hakalan kanssa ISOvartit ensi viikonloppuna.
- 11.2.2 Raadin ja ISOjen yhteinen tapahtuma?
Simola kysyi raadin mielipidettä raadin ja ISOjen yhteisen tapahtuman

- järjestämiseen. Raadin mielestä tapahtumalle ei ollut tarvetta.
- 11.3 Tulevat tapahtumat
 - 11.3.1 Fuksiaiset 14.10.
Asiasta keskusteltiin.
 - 11.3.2 HBN?!?!? 12.11.
Asiasta keskusteltiin.
 12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
 - 12.1 Kv-sektorin kuulumiset
 - 12.1.1 Karlqvist kertoi laittavansa Kv-opiskelijoille tärkeää infoa syksyn tapahtumista.
 13. RUUTISET-TOIMIKUNTA
 - 13.1 Ei esille tulleita asioita.
 14. EXCURSIOTOIMIKUNTA
 - 14.1 Ei esille tulleita asioita.
 15. RAHA-ASIAT
 - 15.1 Laskujen ja korvausositteiden hyväksyminen
Päätös: hyväksytään liitteenä olevat korvausositteet ja laskut.
 - 15.2 Menneiden tapahtumien korvausositteiden tekeminen
Väsänen muistutti, että kaikista menneistä tapahtumista on tehtävä korvausositteet tämän kuun loppuun mennessä. Raadin jäsenet ovat vastuussa omista toimikunnistaan.
 16. TIEDOTUS
 - 16.1 Ei esille tulleita asioita.
 17. AYY JA ITY
 - 17.1 Ei esille tulleita asioita.
 18. MAIK JA AA-KERHOT
 - 18.1 Ei esille tulleita asioita.
 19. RIL JA TEK
 - 19.1 Ei esille tulleita asioita.
 20. M.E.T.A
 - 20.1 Varteva ilmoitti, että toivoisi kaikkien osallistuvan ENG-festivaaliin ja että hänen mielestään ensi viikon kokousta voisi sen takia siirtää.
 21. SEURAAVA KOKOUS
 - 21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi vakiokokousajasta poiketen 17.10. klo 14:00.
 22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
 - 22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 20:15.VAKUUDEKSI

Silja Yli-Juuti
Puheenjohtaja

Atte Ahti
Kirjuri-tiedottaja